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RG - 0002.P.XXVIII.2013        
            
    

P R O T O K Ó Ł   NR   XXVIII/ 2013 
 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wart ą  
w dniu 18 marca 2013 r. 

Punkt 1.  
Otwarcie Sesji.   
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokółu z poprzedniej Sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5. 
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6. 
Informacja Wójta o pracy w okresie między Sesjami. 
Punkt 7.   
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą na lata 2013-2016. 
Punkt 8.   
Interpelacje Radnych. 
Punkt 9.   
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 10.   
Zamknięcie Sesji. 
Ad 1) Otwarcie Sesji.   

Przewodniczący pan Janusz Janicki otworzył XXVIII Nadzwyczajną Sesję Rady 
Gminy i powitał Radnych Gminy Nowe Miasto nad Wartą, pana Wójta oraz panią Skarbnik. 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe na ustawowy stan 15 Radnych obecnych                     
jest 12 Radnych, w związku z powyŜszym,  podjęte uchwały będą prawomocne. 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

W punkcie tym Przewodniczący odczytał porządek obrad, a następnie przeszedł                    
do punktu kolejnego.  
Ad 4) Przyjęcie protokółu z poprzedniej Sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                 
i wnioski. 

Przewodniczący przypomniał, Ŝe protokół z Sesji jest zamieszczany na stronie Urzędu 
Gminy, stwierdzając następnie, Ŝe nie ma uwag do protokołu przeszedł do głosowania.  
Protokół z XXVII Sesji został przyjęty 12 głosami za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  
Ad 5)  Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między Sesjami. 

Przewodniczący informował, Ŝe miał przyjemność uczestniczyć w kilku spotkaniach                
i o tych spotkaniach szerzej opowie na kolejnej sesji. 
Ad 6)  Informacja Wójta o pracy w okresie między Sesjami. 
 Wójt informował, Ŝe zmarł dawny Radny i naczelnik gminy pan Mirosław Jędrzak, 
pogrzeb odbędzie się w czwartek o 1300.  
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Ad 7) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą na lata 2013-2016. 

Projekt uchwały omówiła pani ElŜbieta Mnich - Skarbnik Gminy, która informowała, 
Ŝe dzisiejsza Sesja wynikła z tego, Ŝe Urząd otrzymał pismo z ZGO Jarocin, z prośbą aby 
dostarczyć do 18 marca br. Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy. Zakład Gospodarki 
Odpadami musi do 22 marca dostarczyć do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska                  
i Gospodarki Wodnej w Warszawie wszystkie dokumenty z których wynikałoby, Ŝe Gminy 
naleŜą do związku międzygminnego, jakie będą wkłady finansowe, w zamian za objęcie 
akcjami tej spółki. W piśmie tym informowano, Ŝe udział Gminy Nowe Miasto nad Wartą, 
będzie wynosił 1 201 000,00 zł, a do tej pory było 1 209 000,00 zł zaplanowane, ta róŜnica 
wynikła w międzyczasie gdyŜ kwota ta była planowana na podstawie wniosku jaki szedł                    
o dofinansowanie na rozbudowę zakładu w 2010 roku po przeliczniku mieszkańców ta kwota 
uległa zmniejszeniu. W WPF zamieszczone było, Ŝe wpłaty będą w latach 2013 – 2016 
poniewaŜ po tych załoŜeniach było, Ŝe w pierwszym roku gminy płacą 10 % swoich udziałów 
a w następnych 3 latach 30%. PoniewaŜ spółka chce zakończyć realizację tego zadania                    
w 2015 roku dlatego nie moŜe być, Ŝe Gminy zapłacą dokapitalizowanie tego projektu                     
w 2016. 

Ponadto pani Mnich informowała, Ŝe wydano Zarządzenia Wójta gdyŜ doszły do 
budŜetu dotacje oraz Zarządzenie w sprawie rozwiązania rezerwy na konkursy na wsparcie 
dla organizacji i stowarzyszeń.  

Po zakończeniu wypowiedzi pani Skarbnik, Przewodniczący otworzył dyskusję.  
► Radny Wincenty Pawelczyk informował, Ŝe opierając się na informacjach z Gazety 
Średzkiej doszła jeszcze jedna Gmina Śrem - jako 18sta. 
► Radna Julia Rzepka pytała czy zostaną rozdysponowane pozostałe środki na w ramach 
konkursów na poŜytek i wolontariat.  
Wójt informował Radną, Ŝe kolejny konkurs jest juŜ ogłoszony, będzie ogłoszony do 15 
kwietnia, w ramach kultury, do rozdysponowania jest pula 16 670,00 zł.    
 W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący zarządził głosowanie za 
podjęciem uchwały,  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  
► Uchwała Nr XXVIII/184/2013 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 18 marca 
2013 r., stanowi załącznik do protokołu. 
Ad 8)  Interpelacje Radnych. 

W związku z brakiem interpelacji Przewodniczący zaproponował przejście do punktu 
kolejnego. 
Ad 9)  Wolne głosy i wnioski. 
► Radny Juliusz Twardowski, prosił Wójta o przybliŜenie sprawy zakupu urządzenia do 
odbarwiania wody.   

Wójt informował Radnego, Ŝe przeznaczono na ten cel ok. 10 000,00 zł, urządzenie to 
będzie regulowało barwę wody,  jakość wody jest bez zarzutu, ale problem z barwą jest juŜ od 
dawna, dlatego naleŜy zakupić urządzenie które wytrąca tą barwę. Poza tym naleŜy 
wprowadzić siarczan glinu który jakoby wspomaga pracę tego urządzenia.   
► Radny Wincenty Pawelczyk pytał w jakim terminie będą rozstrzygane przetargi na odbiór 
śmieci. 

Wójt informował Radnego, Ŝe trudno jest jednoznacznie taki termin określić, jednakŜe 
będzie to się odbywało na przełomie maja bądź czerwca.   
► Radny Jacek Nyczke, informował, Ŝe na ostatniej Sesji pani Krystyna Muzolf, Dyrektor 
Biblioteki deklarowała chęć współpracy z Sołectwami, Sołtysami itd. Sołectwo Wolica Kozia 
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proponowało pani Dyrektor organizację imprezy w świetlicy - juŜ jest odzew i 19 marca br.              
o godzinie 17 00 będzie pogadanka pana Pawła Dolaty na temat „Wiosenne przyloty ptaków”. 
Radny zapraszał na to spotkanie.  
► Radna Julia Rzepka prosiła Przewodniczącego o obecność Radcy Prawnego na 
czwartkowej komisji, gdyŜ niejasna jest dla Radnej uchwała dotycząca odpłatności za 
przedszkola.     
► Radny Zenon Wojciechowski pytał czy mieszkańcy mogą odprowadzać więcej śmieci niŜ 
jest to zakładane i będą płacić za te dodatkowe śmieci.  

Wójt informował, Ŝe zapis w uchwale jest jasny, 5 zł za zbieranie odpadów w sposób 
selektywny i 10,00 zł za mieszany kubeł na przykładowo 4 osobową rodzinę to 120 l, jeŜeli 
4ro osobowa rodzina wytwarza dwa razy więcej śmieci to prawdopodobnie powstają odpady 
z prowadzonej przez te osoby działalności gospodarczej. Nie ma innej moŜliwości jak jest to 
wpisane w uchwale i regulaminie.  
► Radny Wojciechowski pytał  czy jest jakieś załoŜenie kiedy będzie robiona droga na ulicy 
Wiejskiej gdyŜ mieszkańcy tej ulicy dopytują o to Radnego.  
► Radny Marek Mroziński pytał, czy wiadomo ile osób nie złoŜyło deklaracji do gospodarki 
śmieciowej i jakie sankcje będą stosowane wobec tych osób.  

Wójt informował, Ŝe na chwilę obecną ok. 15- 20 % osób nie złoŜyło deklaracji,                
w dniu dzisiejszym będą wysyłane upomnienia, po czym jeŜeli nie przyniesie to rezultatu 
będą nakładane z urzędu decyzje, w których na podstawie informacji urzędu będzie wydana 
decyzja o wysokości opłaty za wywóz śmieci. 
Ad 10)  Zamknięcie sesji. 

O godzinie 1200 Przewodniczący zamknął XXVIII Nadzwyczajną Sesję. 
 

Protokołowała:                Zatwierdził: 
Podinspektor ds. Rady Gminy    Przewodniczący Rady Gminy 
Julita Ciarcińska-Wachowiak               /-/ Janusz Janicki 
 
 
 


